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Uzun süredir Ankara Valisi Mehmet Kılıçlar’ın görevinde değişiklik olacağı söyleniyordu.

Kılıçlar döneminde 10 Ekim Gar, Merasim Sokak ve Güvenpark patlamaları yaşanmıştı.
En önemli sorunun güvenlik olduğu zor bir dönemde görev yapan Kılıçlar görevi Ercan Topaca’ya
devretti.
Kılıçlar görev süresi boyunca ön planda olmayı tercih etmedi.
Kendisinden önceki Vali Alaaddin Yüksel’le alıştığımız ilçe ziyaretleri, halk günleri Kılıçlar döneminde
yaşanmadı.

* * *
Başkent’in yeni valisi Ercan Topaca tıpkı Kılıçlar gibi zor bir dönemde göreve geldi. OHAL’in devam
ettiği kanlı terör örgütlerinin hedefinde olan Ankara’da hem güvenliği sağlamak hem hayatın normal
akışına geçiş sürecinin tahsisinde kentin en önemli mülki amiri olacak.
FETÖ operasyonları ve soruşturmalarının da hızlanacağı düşünüldüğünde Topaca’yı yoğun bir mesai

   
Yazdır

 A 

Yazı Tipi

YAZARLAR  Bugünün Yazıları Hürriyet.com.tr Yazıları Tüm Yazarlar Arşiv Yazarları


MENÜ

GÜNDEM DÜNYA EKONOMİ SPOR ARENA VİDEO SEYAHAT KELEBEK SON DAKİKA YAZARLAR LEZİZZ MAHMURE ASTROLOJİ



https://www.hurriyet.com.tr
https://www.hurriyet.com.tr/gundem/
https://www.hurriyet.com.tr/dunya/
https://www.hurriyet.com.tr/ekonomi/
https://www.hurriyet.com.tr/sporarena/
https://www.hurriyet.com.tr/video/
https://www.hurriyet.com.tr/seyahat/
https://www.hurriyet.com.tr/kelebek-magazin/
https://www.hurriyet.com.tr/son-dakika-haberleri/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/
https://www.hurriyet.com.tr/lezizz/
https://www.hurriyet.com.tr/mahmure/
https://www.hurriyet.com.tr/astroloji/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/internet-yazilari/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/tum-yazarlar/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/arsiv-yazarlari/
https://www.hurriyet.com.tr
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/deniz-gurel/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/deniz-gurel/
https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/deniz-gurel/
javascript:;
javascript:;
javascript:;
javascript:;
javascript:;
javascript:;
https://arkadasimamektup.hurriyet.com.tr/SendFriend.aspx?val=OGJhY2YzN2VjNmJmNGVkYWIyZWUzMDg3NGE1MzcwZmF8NDAyMjkxNjE=


FETÖ operasyonları ve soruşturmalarının da hızlanacağı düşünüldüğünde Topaca’yı yoğun bir mesai
dönemi bekliyor.
* * *
Vali Topaca önceki gece Altındağ’daki huzur operasyonuna katılarak ‘aktif-halkla iç içe’ olacağının
sinyalini verdi. Güvenlik-asayiş konusunun altını çizerken, hem vatandaşı hem mahalle muhtarını
dinledi.
Ankara’dan önce görev yaptığı Hatay’da da en büyük sorunlardan biri olan mülteciler konusunda
hassasiyet göstererek, ziyaret ettiği bölgedeki Suriyeli ve Afgan çocukların okula kaydettirilmesi
talimatını verdi.
* * *
Elbette zor bir dönem ve önceliğimiz güvenlik. Ama hayatın olağan akışında kentle ilgili beklentiler de
var Vali Topaca’dan. Öncelikle Ankara Kalesi ve çevresinin Başkent’e yakışır hale gelmesi şart. Tarihe
meydan okuyan surlar yıkılma tehlikesiyle karşı karşıya. Surların etrafında ateş yakan mı ararsınız,
duvar boyalarıyla kalenin duvarlarına aşk şiirleri yazan mı...
Kale çevresinde ciddi bir asayiş sorunu var, pek çok insan Ankara Kalesi’ne girmeye korkuyor. 
* * *
Kentin, Valisi’nden beklediği özellikle böylesi bir dönemde daha halkla iç içe, kentle ilgili sorunlara
müdahil, sorumluluğunda olmasa da koordinasyon konusunda ‘ağabeylik’ eden bir hizmet dönemi.
Topaca’nın gerektiğinde Büyükşehir ve ilçe belediyelerini yönlendiren, halkın talepleri doğrultusunda
kurumların üzerinde ağırlığını hissettiren bir profil çizmesi kentin kemikleşmiş sorunlarının çözülmesi
noktasında umut olacaktır.

KENT TOPLANTISI YAPILAMAZ MI

Yaz tatilinin bitmesi ve okulların açılmasının ardından yeni bir dönem başlıyor. 15 Temmuz’un
ardından ortak akıl ile uzlaşıya ne kadar ihtiyacımız olduğu defalarca dile getirildi.
Bunun en önemli ayaklarından bir tanesi de kent içi uzlaşıdan geçiyor.
Elbette tartışma ve eleştiri olacak ama işi kavgaya dönüştürmeden çözümün yollarını aramak çok zor
olmamalı.
Bu bağlamda AK Partili, CHP’li, MHP’li farketmeksizin yerel yöneticilerin bir araya gelebilmesi lazım.
Büyükşehir Belediye Başkanı Melih Gökçek’in yapacağı, üç partiden ilçe belediye başkanlarının
olduğu bir buluşmada kent yönetimi masaya yatırılsa fena mı olur?
15 Temmuz’un ardından demokrasi nöbetleri’nde oluşan birliktelik tablosunun kent yönetiminde
sergilenmesi kenetlenmeyi perçinlemez mi?
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